
                                        Protokół Nr XXX /2017 

 Sesji  Rady  Gminy  w  Oksie  odbytej  w   dniu 29 czerwca  2017 roku. 

 

     Otwarcia Sesji dokonał  Przewodniczący Rady Gminy w Oksie Pan Zbigniew 

Bełtowski oraz poinformował iż został zakupiony rejestrator na proces utrwalenia 

tylko i wyłącznie do użytku obsługi Rady, nie tak że przyjdzie ktoś z zewnątrz        

i będzie sobie życzył rejestrator, lecz tylko jeśli będą jakieś spostrzeżenia lub 

niedociągnięcia to jest to udokumentowane. Powitał zgromadzonych  

uczestników Sesji,  Wójta Gminy wraz z pracownikami, Dyrektorów Szkół, 

Przedszkola, poinformował o nieobecności  na Sesji Pani Dyrektor Supernat oraz 

Pani Wicher ze względów zdrowotnych.  Przewodniczący Rady zapoznał                 

z porządkiem obrad który został poddany pod głosowanie. Wszyscy jednogłośnie 

byli za jego przyjęciem. Na stan 15 radnych udział w sesji wzięli wszyscy  radni  

zgodnie  z załączoną listą obecności, a  więc Sesja jest prawomocna  i władna do 

podejmowania uchwał. Na sekretarza został powołany radny Pan Mieczysław 

Różański zam. Kanice, który  wyraził zgodę .    

                    Porządek obrad: 

1. Otwarcie Sesji, powitanie uczestników, stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie protokołu z Sesji poprzedniej. 

3. Interpelacje radnych. 

4. Informacja Wójta Gminy o podjętych zadaniach między Sesjami. 

5. Informacja o stanie realizacji ustawy o utrzymaniu czystości i porządku w gminie                 

w zakresie opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz regulaminu 

utrzymania czystości i porządku w gminie. 

6. Podjęcie uchwał w sprawie : 

        -    wprowadzenia zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2017 - 2020 

              -    zmian w budżecie gminy na 2017 rok 

              -    rozpatrzenia skargi na działalność Wójta 

 -     zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych oraz ustalenia ich przebiegu                      

      7.    Zapytania i wolne wnioski. 

      8.   Udzielenie odpowiedzi na interpelacje radnych. 

      9.   Zamknięcie obrad.                                                                                                                                                                                

 Ad. 3. 

 W interpelacjach radnych głos zabrali:   

- radny z Oksy Adamczyk Ryszard – poinformował iż miał interwencje 

mieszkańców Oksy ulicy Strażackiej , Modrzewiowej gdzie mieszkańcy prosili 



aby znaleźć sposób i zabezpieczyć aby czuli się bezpiecznie gdyż będzie się 

odbywał koncert 

- radny z Kanic Mieczysław Różański – aby wykosić  plac zabaw oraz obok 

budynku po byłej szkole jak również kiedy będzie naprawiona koparka, gdyż chcą 

zakończyć ogrodzenie placu remizy a brak jest środków z funduszu sołeckiego na 

wynajem koparki 

                                                                                              
Ad. 4. 

Informację o podjętych zadaniach między Sesjami przedstawił Wójt Gminy. 

Informacja stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 Ad. 5.  

Informację o stanie  realizacji ustawy o utrzymaniu czystości i porządku w gminie 

w zakresie opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz regulaminu 

utrzymania czystości i porządku w gminie przedstawiła Jolanta Mróz – 

informacja stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 6  

Podjęcie uchwał w sprawie : 

- wprowadzenia zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2017-2020           

Pani Skarbnik zapoznała  z wyjaśnieniami do Wieloletniej Prognozy Finansowej 

    za podjęciem tej uchwały głosowali wszyscy radni 

- zmian w budżecie gminy na 2017 rok 

  za podjęciem tej uchwały głosowali wszyscy radni 

- rozpatrzenia skargi na działalność Wójta 

 Przewodniczący Rady Gminy poinformował iż został zmodyfikowany projekt   

uchwały po konsultacji z Radcą Prawnym w taki sposób żeby dopisać datę  skargi. 

W tej sprawie zabrał głos radny Adamczyk Ryszard który poinformował iż dobrze 

że został zmodyfikowany projekt uchwały ponieważ po konsultacji                               

z nauczycielami powinno być dopisane lecz w tej chwili spostrzeżenie jest 

nieaktualne. Poinformował że zaraz po Sesji Pan Chmielewski złożył kolejne 

pismo z wieloma pretensjami dotyczące między innymi obecności na Komisji 

lecz w pierwszej części protokołu z Komisji zostało to wyjaśnione ponieważ 

zgodnie z § 93 Statutu Gminy Przewodniczący Komisji  decyduje i zaprasza na 



posiedzenie Komisji, natomiast radni którzy  brali udział to też wynika z przepisu 

rady. Poinformował również iż Komisja podjęła dwa wnioski z którymi zapoznał 

tj.,, zabrał głos Pan Różański który złożył wniosek aby skargę uznać za 

bezzasadną, ponieważ pismo Wójta Gminy skierowane do Wojewody wyjaśnia 

wszystkie działania poczynione przez Wójta, a zarzuty takie jak nie 

podejmowanie żadnych kroków w kierunku bezpańskich psów nie znalazło 

potwierdzenia w toku dyskusji na posiedzeniu Komisji. Wniosek ten został 

poddany pod glosowanie – wszyscy członkowie byli za jego przyjęciem. 

Natomiast druga sprawa tj. że Pani Wojewoda podnosiła terminowość 

rozpatrzenia skargi, gdzie termin ten został bezsprzecznie przekroczony, gdzie 

zostało to wyjaśnione na posiedzeniu Komisji aby nikt nie miał wątpliwości do 

pracy Komisji Rewizyjnej odnośnie skargi, więc zapoznał z tekstem treści 

protokołu z Komisji tj. ,, Przewodniczący Komisji zasygnalizował 

Przewodniczącemu Rady iż popełnił błąd , zaniechał swoich obowiązków nie 

doczytając pisma, gdyż odpowiedzi udzielono do Wojewody od Wójta natomiast 

nie udzielono od Przewodniczącego  Rady. Proponuje by Rada podjęła decyzję     

o zwróceniu uwagi Przewodniczącemu Rady na  przestrzeganie terminów 

rozpatrywania skarg zgodnie z K.P.A. Wniosek ten został poddany pod 

głosowanie – wszyscy jednogłośnie byli za jego przyjęciem . 

 za podjęciem tej uchwały głosowali wszyscy radni. 

- zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych oraz ustalenia ich przebiegu 

  za podjęciem tej uchwały głosowali wszyscy radni 

Ad. 7.  

W zapytaniach i wolnych wnioskach głos zabrali : 

- sołtys z Błogoszowa Bogusław Warzyński – chodzi o wyjazdy z dróg 

gminnych tj z drogi obok Pana Sobczyka/ gdzie jest to własność pani Maślarz/ 

oraz obok Pana Łaskawskiego- jest zarośnięte i bardzo utrudnia przy wyjeździe 

z drogi – aby  zwrócić się do właścicieli posesji by wycięli krzewy 

- sołtys z Tyńca Wsi Laprus Halina – aby zrobić tablice obok źródełka oraz co                   

z uliczką 

- sołtys z Tyńca  Kolonii Pani Kot Maria – aby wykosić pobocza  

- radna z Rembiechowy Anna Ponicka – zaprosiła na Festyn w dniu 29 lipca 2017 

roku o godz. 16-tej do Rembiechowy. 

- sołtys z Popowic- aby zakupić  naklejki ,,uwaga ptaki ’’  oraz zakleić gdyż             

w Popowicach jest dużo ptaków 



Ad. 8. 

Udzielenie odpowiedzi na interpelacje radnych : 

- radnemu z Oksy – festyn jest organizowany przez Pana Gołębia który posiada 

wszystkie zezwolenia oraz są zapewnienia że będzie wzmożone bezpieczeństwo 

- radnemu z Kanic – na chwilę obecną są tylko dwie kosiarki i codziennie dwie 

osoby koszą , do końca czerwca są zalecenia Sanepidu aby uporządkować ujęcia 

wody,  zostanie wykoszone w następnym tygodniu, koparka jest nadal 

uszkodzona , gdy będzie się przeciągał remont to wynajmiemy Pana 

Dąbrowskiego Marcina. 

- sołtysowi z Błogoszowa – nie mamy mocy prawnej aby zmusić właściciela 

posesji do wycięcia krzewów ponieważ jest to ich własność natomiast zwrócimy 

się do Policji aby zwrócili im uwagę. 

- sołtysowi z Tyńca Kolonii -była rozmowa z Zarządem Dróg Powiatowych i mają 

wykosić 

- sołtysowi z Tyńca Wsi – odnośnie tablicy – jest to  inicjatywa Prezesa 

Stowarzyszenia i musimy się zwrócić do niego czy będzie po jego myśli, uliczka 

nie jest w planie , jest to koszt około 20 tys. zł i będzie wykonane do końca 

października . 

- sołtysowi z Popowic – jeżeli będzie taka możliwość to zakupimy naklejki               

,, uwaga ptaki,, 

Pod koniec obrad Sesji Wójt Gminy zaprosił na zawody sportowe OSP oraz na 

Festyn  który odbędzie się 23 lipca  2017 roku na boisku sportowym w Oksie. 

 

     W związku z wyczerpaniem tematyki Sesji  Przewodniczący Rady 

podziękował za udział  w obradach oraz dokonał zamknięcia obrad. 

Protokólant: J. Mróz. 

 

 

 


